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Sázím 
Hlavní část výroby realizuje 
Terezie Trusinová v Itálii

A MALÉ SÉRIE

Proč právě plavky?
Už skoro třicet let se věnuji spodnímu 
prádlu, plavkám, protetice a nočnímu 
prádlu. V posledních letech jsou 
trendy jednoduchost, čisté linie 
a bezešvé technologie – zejména 
ve spodním prádle je to patrné. 
Do popředí jdou hlavně inovace 
v materiálech, čímž se zužuje prostor 
pro kreativitu. Ale u plavek je to jiné. 
Ty jsou vidět a ženy jsou v nich více 
ochotné experimentovat než v prádle. 
To mě na tom láká. 

Čím se vaše plavky liší 
od konkurence?
Svým plavkám chci vtisknout svůj 
rukopis a chci, aby podtrhovaly 
individualitu a výjimečnost ženy, 

která je oblékne. Snoubí se v nich český 
perfekcionismus, díky kterému skvěle 
sedí, s italskou lehkostí a sexappealem. 
Ty zase podtrhují krásu ženských křivek. 

Co je hlavním zdrojem vaší 
inspirace?
Inspiruji se u dodavatelů materiálů, 
jelikož často si látka sama řekne 
o své využití. Také se snažím vyslyšet 
potřeby žen. Někdy nápady přicházejí, 
když se procházím po uměleckých 
galeriích. Ale asi nejvíce mne inspiruje 
běžný život, jak se lidé oblékají, jak 
se chovají a jak tráví svůj čas. Oproti 
velkým fabrikám, které denně chrlí 
tisíce kusů plavek a zjednodušují 
procesy ve snaze vyrábět co nejlevněji 
unifikované kolekce, já jdu jinou 

cestou. Hledám manufaktury, které 
se dokážou každému kousku věnovat 
s náležitou péčí a umějí si poradit 
i s nestandardními požadavky. Sázím 
na malosériovost a originalitu. 

Vybrat si plavky není jen tak. 
Na co bychom měly myslet při jejich 
výběru?
Rozhodně nedoporučuji velikost 
odhadovat. Výrobci se řídí pevně 
danými tabulkami měr, které jsou také 
součástí většiny e-shopů. Mnohem 
lepší je tedy vzít do ruky metr, 
v klidu se doma změřit a údaje pak 
porovnat s tabulkou. Pokud má žena 
nestandardní proporce, např. úzké 
boky a k tomu velké poprsí či naopak, 
měla by místo unifikované velikosti 
vybírat zvlášť kalhotky a podprsenku. 
Většina výrobců na to myslí 
a umožňuje nejrůznější kombinace. 

Čím chcete překvapit své zákaznice 
v nejbližší době?
Aktuálně dokončuji kolekci nočního 
prádla, které představím na podzim, 
a také pracuji na kolekci plavek pro 
příští rok. Zároveň mám v hlavě 
několik dalších nápadů, které by 
pomohly především ženám s velkými 
velikostmi prsou. Zkrátka pořád něco 
vymýšlím. Díky tomu, že mám kolem 
sebe plno skvělých a inspirativních lidí, 
nápady přicházejí samy.  ■

Po pětadvaceti letech v zavedené firmě založila 
TEREZIE TRUSINOVÁ vlastní značku plavek. 

Součástí kolekce jsou 
i doplňky – náušnice,  
slamáky, plážové tašky aj.

na originalitu 
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